
Interpelláció

tárgy: Ruszwurm terasz használat

Tisztelt Polgármester Asszony!

A tavasz folyamán a Ruszwurm cukrászdát üzemeltető cég terasz használati engedélyt kért az I. 
kerületi Önkormányzattól, amit a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
elutasított, mivel a Ruszwurm Kft. az önkormányzat helyiségét jogcím nélkül használja, számára ezért 
nem adható terasz használati engedély.

Az elutasító döntéssel szemben a Ruszwurm Kft. fellebbezéssel élt, másodfokú hatóságként a 
Képviselő-testület 2023. április 27-i ülésén helybenhagyta a Bizottság korábbi döntését, tehát a Kft. 
részére nem adta meg a terasz használathoz szükséges engedélyt.

A Ruszwurm Kft. tehát hosszú hónapok óta terasz engedély nélkül használja az I. kerület közterületeit. 
Jogosan merül tehát fel a kérdés, hogy hogyan lehetséges ez? Hiszen az Polgármesteri Hivatalon belül 
látják el a kereskedelmi hatósági feladatokat, valamint a közterületfelügyeleti feladatokat is, így a 
jogszabályi rendelkezések, a képviselő-testületi, valamint a bizottsági döntések végrehajtásáért és 
betartatásáért is a Polgármesteri Hivatalt vezető jegyző felel, akinek Ön a munkáltatója.

Ezek alapján kérem Polgármester asszony válaszoljon az alábbi kérdésekre:

- Intézkedtek-e a közterület-felügyelet munkatársai a Ruszwurm Kft. illegális terasz 
használatával kapcsolatban? Amennyiben igen, hány alkalommal történt intézekedés és 
mekkora összegben kerültek bírságok kiszabásra?

- Hogyan lehetséges az, hogy hosszú hónapokon keresztül használhatják engedély nélkül az I. 
kerület köztereit?

- Milyen intézkedéseket tett a kereskedelmi hatósági feladatokat is ellátó Jegyző az ügyben?

Várom érdemi válaszát! 
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